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From:

Sent: Tue 3/2/2021 8:03:42 AM

Subject: RE: Random selectie monster kiemsurveillance

Received: Tue 3/2/2021 8:03:43 AM

Het blijkt in praktijk niet een probleem.
Er zijn enkele inzenders (Deventer Ziekenhuis, Zuyderland) die nog maar weinig positieve testen per week hebben.

Echter het blijkt dat die inzenders nu ook al heel weinig monsters insturen (6-12 max). Nog verder afschalen daar

heeft geen zin, omdatje nog wel iets van data uit die hoek wilt. We letten daar wel op, dat als we daar opeens

gekke patronen zien dat dus mogelijk op een uitbraak zou kunnen duiden. Op het totaal van 1000-1200 sequenties
momenteel zijn die inzenders maar een heel klein deel dat geen invloed heeft op de grote getallen. (behalve als

opeens een uitbraak met Braziliaanse variant ofzo, maar dat valt dus wel op)

Ik bene r zeker voorstander van om een derde-kwart zeker ziekenhuis te houden gezien ej ook analyses wilt

kunnen doen over varianten/mutanten in teststraat versus ziekenhuis. Zie ook het voorbeeld van de UK variant die

in eerste instantie werd opgepikt door de verhoogde ziekenhuisopnames en de prevalentie in de ziekenhuis

populatie.
Ca benaderd (veel teststraten Groningen/noord Noord Holland) of ze in kunnen sturen

(teststraat) en ben bezig met Daklapack (nieuw lab) dat Flevoland doet. Maar die laatste schiet niet op omdat mijn
contact persoon net van baan is gewisseld dus was doodgelopen. Ben ik mee bezig.

From:[IEEEXECHINEET @ rvm.nl>Sent: maandag 1 maart 2021 21:46

To: <BEAN (@ rivm.nl>; 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>;
<PER EE @ rivm.nl>; 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>;

Subject: RE: Random selectie monster kiemsurveillance

Ha,

Dank. Zijn er stappen genomen mbt Deventer en het maatwerk? Lijkt me goed om dit inderdaad niet te lang te

laten wachten?

EPI wil graag oveel mogelijk teststraat, wij zien dat iets anders maar voor de modellen is het goed om daar

rekening mee te houden.

rom: IEEE rivm.nl>

Sent: dinsdag 23 februari 2021 21:03

To: rivm.nl>; rivm.nl>;

< rivm.nl>; rivm.nl>;

Subject: Random selectie monster kiemsurveillance

Beste

Ik heb afgelopen dagen uitvraag gedaan naar de manier waarop laboratoria die deelnemen aan de kiemsurveillance

hun monsters selecteren. De antwoorden vallen zeker niet tegen.
Alle labs nemen dit buitengewoon serieus en hebben allen hun eigen manier om te proberen zo random mogelijk te

selecteren. Zie bijlage voor een samenvatting van de antwoorden. (nog niet alle labs hebben geantwoord maar dit

geeft een goed beeld en geeft vertrouwen)

Enige punt van zorg zijn enkele kleinere labs zoals Deventer Ziekenhuis.

Er is meerdere malen aan labs gevraagd grotere aantallen monsters in te sturen zonder onderscheid te maken

tussen labs en hoeveel testen zij doen. Daar is wellicht meer maatwerk noodzakelijk waarbij kleinere labs gevraagd
zal worden minder monsters in te sturen.

Als er reacties zijn hoor ik het graag
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